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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Folyik-e hatósági vizsgálat a Dunán időről időre 
megjelenő olajfoltok ügyében?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Sajtóértesülések szerint nemrég egy hatalmas olajfoltot filmeztek le a környéken lakók a Dunán az 
Árpád híd környékén. Az olajszennyezés a Duna fővárosi szakaszán nem egyedi eset, ebben az 
évben október 26-án is tapasztaltak hasonlót a lakosok.

A mostani olajszennyezésre az Országos Katasztrófavédelmi Főigazgatóság úgy reagált, hogy nem 
történt bejelentés. Az előző alkalommal azonban a Katasztrófavédelem is elismerte az 
olajszennyezés tényét.

A szennyezéssel és a katasztrófavédelem reakciójával kapcsolatban a következő kérdésekkel 
fordulok a Miniszter Úrhoz:

Folyik-e vizsgálat a Dunán időről időre megjelenő olajfolt ügyében? 

Kiderítették-e már, hogy mi az oka a visszatérő olajszennyeződéseknek? 

Ha igen, akkor kérem, adjon részletes tájékoztatást arról, hogy mi az ismétlődő olajszennyezések 
oka! 

Mit kíván tenni a kormány annak érdekében, hogy a szennyeződés ne ismétlődjön meg? 

Mit kíván tenni a kormány annak érdekében, hogy az Országos Katasztrófavédelmi Főigazgatóság a
hatáskörébe tartozó sajtóértesüléseket legalább megvizsgálja, és ne söpörje félre azzal az indokkal, 
hogy nem történt bejelentés? 

Megtisztelő válaszát megköszönöm!



Budapest, 2019. november 13.

Dr. Oláh Lajos
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